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PROTOKÓŁ NR 157/21 

POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU WŁOSZCZOWSKIEGO  

w dniu 16 grudnia 2021 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło czterech członków Zarządu (lista obecności w załączeniu) 

Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu, 

Łukasz Karpiński -  Wicestarosta, 

Małgorzata Gusta -  Członek Zarządu, 

Rafał Pacanowski - Członek Zarządu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Agnieszka Górska  - Skarbnik Powiatu, 

Cezary Nowak - Sekretarz Powiatu, 

Mariusz Wiśniewski - Kierownik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg Publicznych. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Zatwierdzenie porządku posiedzenia.  

2. Przyjęcie protokołu Nr 155/21 z dnia 9.12.2021 r. i Nr 156/21 z dnia 14.12.2021 r. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2021 rok. 

4. Przyjęcie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) zmian w budżecie Powiatu na 2021 rok, 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2021-2032, 

3) przyjęcia „Powiatowego Programu na rzecz Osób Niepełnosprawnych Powiatu 

Włoszczowskiego na lata 2022-2028”, 

4) przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Włoszczowskim na lata 2022-2024, 

5) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Włoszczowskiego oraz zatwierdzenia planów pracy 

stałych Komisji Rady Powiatu i planu kontroli Komisji Rewizyjnej – na 2022 rok, 

6) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego. 

5. Przyjęcie zmian do projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2022-2036, 

2) uchwalenia budżetu Powiatu Włoszczowskiego na 2022 rok. 

6. Rozpatrzenie wniosku w sprawie udzielenia prawa do dysponowania nieruchomością 

oznaczoną jako działka Nr 8034, położoną we Włoszczowie obręb 06, stanowiącą własność 

Powiatu Włoszczowskiego, na cele budowlane w zakresie ułożenia przyłącza energetycznego 

kablowego. 

7. Sprawy różne. 

 

Przebieg posiedzenia 

Posiedzeniu przewodniczył Dariusz Czechowski - Przewodniczący Zarządu. 

Ad.1.  

Pan Przewodniczący powitał wszystkich zebranych, przedstawił projekt porządku posiedzenia.  

Zarząd czterema głosami „za” zatwierdził porządek posiedzenia. 

Ad.2. 

Zarząd trzema głosami „za” i jednym „wstrzymującym” /p. R. Pacanowski/ przyjął protokół  

Nr 155/21 z dnia 9.12.2021 r.  

Zarząd trzema głosami „za” i jednym „wstrzymującym” /p. R. Pacanowski/ przyjął protokół 

Nr 156/21 z dnia 14.12.2021 r. 
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Ad.3. 

Zarząd czterema głosami „za” podjął uchwałę Nr 143/21 w sprawie zmian w budżecie Powiatu  

na 2021 rok. 

Ad.4.1. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu na 2021 rok, celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.2. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2021-2032, celem 

przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.3. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 

„Powiatowego Programu na rzecz Osób Niepełnosprawnych Powiatu Włoszczowskiego na lata 

2022-2028”, celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.4.4. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  

w Rodzinie w Powiecie Włoszczowskim na lata 2022-2024, celem przekazania pod obrady 

Komisji i Rady. 

Ad.4.5. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia  

planu pracy Rady Powiatu Włoszczowskiego oraz zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Powiatu i planu kontroli Komisji Rewizyjnej – na 2022 rok, celem przekazania pod obrady 

Komisji i Rady. 

Ad.4.6. 

Pan Mariusz Wiśniewski poinformował, iż zgoda dotyczy zawarcia umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej w roku  

2022 na liniach komunikacyjnych: Włoszczowa – Tarnawa Góra, Włoszczowa – Boża Wola, 

Włoszczowa – Rogalów, Włoszczowa – Moskorzew, Włoszczowa – Celiny, Włoszczowa – 

Wolica, Skorków – Włoszczowa. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia  

zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego, 

celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.5.1. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął zmiany do projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2022-2036,  

celem przekazania pod obrady Komisji i Rady. 

Ad.5.2. 

Zarząd czterema głosami „za” przyjął zmiany do projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Włoszczowskiego na 2022 rok, celem przekazania pod obrady 

Komisji i Rady. 

Ad.6. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż nieruchomość będąca przedmiotem wniosku jest własnością 

Powiatu Włoszczowskiego i stanowi drogę wewnętrzną dojazdową do działek zbytych przez 

Powiat oraz objętych postępowaniem przetargowym. 

Pan Sekretarz zwróci uwagę, iż zgodnie z załącznikiem graficznym przejście ma zostać  

wykonane metodą przecisku, natomiast we wniosku wskazano na wykop.  

Pan Rafał Pacanowski wskazał, iż należy pamiętać o zabezpieczeniu gwarancji. 

Zarząd jednogłośnie postanowił o wyrażeniu zgody na dysponowanie nieruchomością pod 

warunkiem wykonania przyłącza metodą przecisku z zabezpieczeniem gwarancji. 
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Ad.7. 

Pan Rafał Pacanowski poinformował, iż na drodze gminnej ul. Żeromskiego przy wyjeździe z 

parkingu I LO pomimo wstawienia znaku zakazu zatrzymywania się, nadal notorycznie łamany 

jest zakaz przez uczestników ruchu. Zaproponował skierowanie pisma do KPP o przyjrzenie się 

problemowi oraz o ewentualne wystąpienie do Urzędu Gminy o przycięcie gałęzi drzew w celu 

odsłonięcia znaku. 

Pani Małgorzata Gusta poinformowała, że w Kluczewsku przy szkole podstawowej przy 

remoncie/przebudowie  drogi wojewódzkiej, zostało wykonane przejście dla pieszych. Uważa, że 

nie spełnia ono swojej funkcji, ten odcinek drogi jest bardzo niebezpieczny i poprosiła o 

skierowanie pisma do ŚZDW o przyjrzenie się tej sprawie i rozważenie wykonania wzniesionego 

skrzyżowania. Ponadto na prośbę mieszkańców gminy Kluczewsko zawnioskowała o skierowanie 

wniosków do ŚZDW w sprawie wstawienia luster na drodze wojewódzkiej: 

1) na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej z drogą Praczka – Kluczewsko i drogą na Komparzów, 

ze względu na słabą widoczność od strony wyjazdu z Praczki i Komparzów tym bardziej, że 

skrzyżowanie to znajduje się w pobliżu niebezpiecznego zakrętu, 

2) przy wyjeździe w Pilczycy na drogę wojewódzką w kierunku Włoszczowy. 

Pan Przewodniczący poprosił kierownika wydziału KTD, aby przed złożeniem wniosku dokonano 

sprawdzenia korespondencji dot. zatwierdzenia organizacji ruchu obejmującej przejście dla 

pieszych w Kluczewsku. 

Pan Rafał Pacanowski zapytał, na jakim etapie znajduje się wniosek dot. wycięcia drzew  

w m. Bobrowniki. 

Pani Małgorzata Gusta wyjaśniła, iż z informacji uzyskanej od Wójta Gminy Kluczewsko wynika, 

że część drzew zostało już wyciętych, natomiast co do pozostałych to będzie przeprowadzona 

wizja lokalna. 

Na tym zakończono posiedzenie, które trwało w godz. 1405-1432. 

 

Protokolant:                                                                                Przewodniczący Zarządu: 

 

Iwona Szafrańska                                     Dariusz Czechowski  


